

FAQ YUGLOW

1. Apa kandungan bahan dalam Youglow?

Skim Milk Powder, Strawberry Juice Powder, Erythritol, Acai Berry Extract, Vitamin and Mineral Premix (Thiamin, Vitamin A, Vitamin D3, Folic Acid, Niacin, Pantothenic Acid, Vitamin B2, Vitamin B6, Vitamin C, Calcium, Iodide, Iron, Magnesium, Phosphorus, Selenium, Zinc, Biotin, Vitamin B12), Non Dairy Creamer, Green Tea Extract, Isolated Soy Protein, Strawberry.

2. Adakah produk ini boleh dibancuh dengan air panas? Adakah ia akan mengganggu keberkesanan produk?

Produk ini tidak sesuai dibancuh dengan air panas. Sebaiknya dibancuh bersama air sejuk seperti yang dinyatakan pada arahan penyediaan sahaja.

3. Adakah produk ini boleh diamalkan oleh ibu hamil dan ibu berpantang? Jika sesuai, nyatakan cara pengambilan beserta umur kandungan yang bersesuaian?

Ya, boleh diambil. Selepas kandungan berusia 4 bulan ke atas bagi ibu hamil. Dan selepas bayi berusia 4 bulan ke atas bagi ibu berpantang.

4. Adakah produk ini perlu dijarakkan pengambilan dengan produk suplemen lain?

Ya, sebaiknya jarakkan pengambilan minimum 30 minit sebelum/selepas mengambil suplemen lain.

5. Adakah produk ini boleh diambil kanak-kanak atau remaja di bawah 18 tahun?

i. Ya boleh di ambil oleh semua peringkat umur kerana ia mengandungi ekstrak buah-buahan.

6. Adakah produk ini boleh diambil pesakit ketumbuhan atau yang pernah memiliki sejarah penyakit kanser/ketumbuhan?

Tidak digalakkan. Sekiranya ingin ambil, sila rujuk doktor terlebih dahulu.

7. Adakah produk ini boleh diambil oleh pesakit diabetes, darah tinggi dan sakit jantung?

Sekiranya ingin ambil, sila rujuk doktor terlebih dahulu.

8. Jika saya mengambil produk ini, dan ingin mengambil Vitamin tambahan seperti Vitamin C dan sebagainya, adakah saya perlu menjarakkan pengambilan atau tidak boleh diambil?

Ya boleh ambil suplemen tambahan lain seperti Vitamin C, tetapi jarakkan pengambilan sekurang-kurangnya 30 minit – 1 jam sebelum/selepas mengambil produk ini.

APA ITU YOUNGLOW ?

- YouGlow mengandung ekstrak buah 'superfood' - *Acai Beri* dan tumbuhan tinggi 'antioxidant' - *Teh Hijau* untuk mencantik dan meremajakan kulit, melambatkan penuaan kulit, mengatasi kedutan serta membantu meningkatkan metabolisme tubuh.
- YouGlow juga mengandung campuran pelbagai mineral dan vitamin seperti *Thiamin, Vitamin A, Vitamin D3, Folic Acid, Niacin, Pantothenic Acid, Vitamin B2, Vitamin B6, Vitamin C, Calcium, Iodide, Iron, Magnesium, Phosphorus, Selenium, Zinc, Biotin dan Vitamin B12* yang bagus untuk kesihatan tubuh, kulit serta minda.
- Youglow membantu mencantikkan kompleks wajah, menjadikan kulit lebih halus, lembap dan cerah.
- Pengambilan Youglow secara konsisten setiap hari juga membantu menyalurkan nutrien kepada tubuh yang tidak semuanya mampu dihasilkan oleh tubuh.
- Youglow juga bantu meningkat dan menguatkan sistem imunisasi tubuh dengan kandungan *Teh Hijau* dan *Acai Berry* yang tinggi antioksidan untuk melindungi sel tubuh dari jangkitan dan inflamasi.
- Youglow juga meningkatkan tenaga bagi mereka yang mudah lesu dan penat disamping meningkatkan metabolisme tubuh untuk membantu pembakaran lemak yang lebih cepat.

Kebaikan 3 bahan utama dalam YOGLOW

<i>Acai Beri</i>	<ul style="list-style-type: none">▪ Digelar 'superfood' kerana mengandungi fatty acids, amino acids, dan pelbagai jenis vitamin seperti vitamin C, A dan Fiber.▪ Vitamin A untuk anti-penuaan.▪ Vitamin C untuk pencerahan kulit serta penghasilan kolagen.▪ Fatty acids melicinkan dan menghaluskan kompleks wajah.▪ <i>Acai Beri</i> tinggi antioxidant seperti flavonoids, polyphenols dan anthocyanins.▪ Antioxidant berfungsi merendahkan kolesterol.▪ <i>Acai Beri</i> bantu menurunkan berat badan, menyeimbangkan hormon, meningkatkan tenaga, menyokong kesihatan jantung dan metabolisme tubuh.
<i>Teh Hijau</i>	<ul style="list-style-type: none">▪ Tinggi antioksidan 100 kali ganda berbanding Vitamin C dan 25 kali lebih kuat dari Vitamin E.▪ Antioksidan dalam Teh Hijau mampu mengekalkan kecergasan memori dan otak bagi yang mengalami masalah kognitif.▪ <i>Teh hijau</i> merupakan inhibitor ACE iaitu mampu menurunkan tekanan darah tinggi.▪ <i>Teh Hijau</i> mempercepatkan proses pembakaran kalori dengan menghalang penyerapan lemak arteri dan kolesterol.▪ <i>Teh hijau</i> mengandungi Catechin yang berupaya meningkatkan pembakaran lemak sekali pun sewaktu kita tidak bergerak.▪ <i>Teh Hijau</i> mempunyai antiseptik semulajadi yang boleh menghilangkan rasa gatal, lebam, bekas cacar, melecur, mata yang bengkak disebabkan kurang tidur.
<i>Isolated Soy Protein</i>	<ul style="list-style-type: none">▪ Tidak mengandungi kolesterol.▪ Ia rendah kandungan lemak tepu, tetapi tinggi kandungan protein.▪ Merendahkan kandungan LDL (kolesterol tidak baik) dan meningkatkan kandungan HDL (kolesterol baik).▪ Tinggi kandungan zinc untuk membantu tumbesaran otot dan tenaga.▪ Tinggi Vitamin B, Kalsium, Iron, Magnesium, Phosphorus dan Potassium yang penting untuk menyokong sistem imunisasi dan penghasilan tenaga.▪ Mengandungi amino acid dipanggil 'leucine' untuk menyokong tumbesaran otot.▪ Proses ini penting untuk 'cutting' dan 'bulking' bagi yang ingin membina dan mengekalkan otot.

BAHAN-BAHAN YUGLOW

Skim Milk Powder, Strawberry Juice Powder, Erythritol, Acai Berry Extract, Vitamin and Mineral Premix (Thiamin, Vitamin A, Vitamin D3, Folic Acid, Niacin, Pantothenic Acid, Vitamin B2, Vitamin B6, Vitamin C, Calcium, Iodide, Iron, Magnesium, Phosphorus, Selenium, Zinc, Biotin, Vitamin B12), Non Dairy Creamer, Green Tea Extract, Isolated Soy Protein, Strawberry Flavour, Guar Gum, Sucralose

CARA PENYEDIAAN YUGLOW

KACAU/GONCANG	Hanya campurkan 1-2 skop ke dalam 150ml air sejuk.
KISAR	Campurkan 1-2 skop ke dalam resepi smoothies buahan atau sayuran pilihan
TOPPING	Hidang bersama yogurt, bijirin atau snek pilihan anda
TIDAK DIGALAKKAN	BAGI PENGHIDAP CYST, FIBROID ATAU APA SAHAJA KETUMBUHAN PADA RAHIM DAN PAYUDARA. DAPATKAN RUJUKAN PAKAR TERLEBIH DAHULU SEBELUM MENGAMBIL PRODUK INI.
TIDAK DIGALAKKAN	BAGI PESAKIT DIABETIS, DARAH TINGGI DAN PESAKIT JANTUNG. DAPATKAN RUJUKAN PAKAR TERLEBIH DAHULU SEBELUM MENGAMBIL PRODUK INI.